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Referat, Langrennskomiteen Troms Skikrets  

Teamsmøte, 5.mars 2024 kl.20:00 

Til stede: Rune Tøllefsen, Johannes Andberg Stenersen, Tove Amundsen Fuglem, 

Roger Ness, Birgitte Gustavsen 

Referent: Hanne Kristine Kroken 

            

Status aldersbestemt, Hovedlandsrennet 
32 løpere.  
Vi må ha sjåfører på plass. 
Føret var vanskelig. Smørerteamet opplevde at forutsetning for felles smøreopplegg endret 
seg. Hadde vi visst det på forhånd, hadde vi muligens hatt med et annet smøreteam og eget 
utstyr. Vi benyttet anledningen for å lære opp «nye» og uerfarne smørere. Smøresjefen 
rapporterte om ingen kontroll fra jury i smøretelt når det kom til festesmurning. 
Smøreopplegg for glider er god. 
 
Junior 
Jr.NM - 34 løpere igjen som skal reise. Stort frafall, en smører er tatt bort. 
Se an kostnadsbildet før vurdering av no-show til avmeldte. 
Hotellpriser følges ikke opp, må tas videre til NSF. 
Granåsen - Når det er 2 klassiskrenn, ønsker smøresjef 5 løpere per smører ikke 6. Logistikk 
og mye kjøring, en sjåfør fikk ikke sett sin egen løper den ene dagen. 
Hadde med en skitester, og det var en suksess. Var avgjørende på grunn av forholdet. 
En fin gjeng å dra på tur med. 
NC finale – to løpere har spurt om de kan være med på smøreopplegget på jr.NM. De har 
fått beskjed om at de må vente til etter jr.NM. Dersom det er noen som går seg inn på topp 
50 går smøreopplegget over til dem. Toppen kapasitet er 2-3 ekstra. Dersom det er flere enn 
2-3 løpere, må vi bruke sammenlagtliste for å prioritere.  Felles LK er enig om denne 
ordningen.  
Neste år er det åpen påmelding til NC-finalen siden to løp er åpen for alle. 
Oversikt over deltakelse på NC og kretsrenn. Hanne lager en oversikt.  
Poeng som burde gå inn til forbundet. HL ikke lov å ha miks! Katastrofe for rekruttering og 
stafett-status.  
HK melder på 1 ekstra gutt og jentelag. HK sjekker opp med Nordland og Finnmark om de 
har en ekstra løper som kan fylle vårt lag.  
Tips om felles sekundering med nordnorske kretser til jr.NM. 
 
Senior: 
SNN ikke gitt svar på søknad - Innen 15.mars  kommer de med svar. 
Innen 1.mai skal styringsgruppa sende inn søknad for ELON og TSNN for e 3-års periode.  
Egenandel endret fra 30% til 50% for Team ELON.  
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Kurt-Jan var leid inn til markedsavtalen. Han har sagt opp markedsavtalen. Rune og Stig skal 
ha møte med potensielle sponsorer.  
  
Sesongevaluering lages og sendes til senior så snart som mulig. Det har vært positive 
tilbakemeldinger på den tidligere. Den må være godt gjennomtenkt. Den skal sendes til alle 
seniorer som har vært på NC senior.  
Hanne sender mailadresser til de som har vært på NC til Johannes for distribusjon av 
spørreundersøkelse. 
 
Terminliste 
Tilbakemelding fra turrenn deltakere er at påmeldte ser etter renn i Eq-timing. 
Til neste møte: Forslag til KM reglement. Evaluerer terminliste. Få deltakere til renn. 
Roger lager oppsummering som presenteres til neste møte. 
Andre i LK  og HK gjør opp egne meninger for å supplere oppsummeringen. Videre arbeid 
frem mot vårmøte. 
 
Samlingsplan 
Aldersbestemt og junior er booket. 
Seniorsamling er ikke booket enda. Kun juni sammen meg junior om de ønsker det. 
Oktobersamling til Tromsdalen? 11.-13.oktober. Roger sjekker med Tromsø Lodge og 
camping.  
Booke samling på Andørja for 2025 og 2026. 7.-10.august 2026. 
Andørja 10.-14.august. Johannes hører med Nordreisa.  
 
Økonomi 
Lygna nærmer seg ferdig. Siste regninger er ute til godkjenning.  
Hva er det de avmeldte skal bli belastet for? Bestemmes på et eget møte på dagtid. Birgitte 
booker møte, torsdag 14.mars. 
 
Neste møte 
Tiltaksplan – hva har vi fått til, hva har vi ikke fått til 
Terminliste – grunnlag for videre diskusjon 
Evaluering med innkomne svar. 
 
 
 
Møtet hevet 22:39. 


